
 

Styrelsemöte/Påverkansforum 4 oktober 2017  
 

Närvarande: 

1. Ordförande Richard Wahlström  

2. Budgetansvarig Max Igor Kajanus  

3. Sekreterare Hugo Svensson  

4. Styrelseledamot Emil Hukic  

5. Vanja Åsberg elevrådsordförande Carlssons skola  

6. Lovisa Andersson Carlssons skola 

7. Samordnare Josef Elveskog  
 

1. Mötets öppnande. Richard öppnar mötet. Mötet inleddes med en 

presentationsrunda  
 

2. Om Årsmötet. Vi pratar om årsmötet, vad det handlar om och när det kommer 

att ske; 18 oktober 2017 klockan 17.30. 
 

3. Inbjudningar. Ungdomsrådet har fått två inbjudningar till evenemang som 

kommer att anordnas framöver. Den första handlar om verksamhetsplanen 

2018 för Östermalms stadsdelsförvaltning, vilken ungdomsrådet ska vara med 

och diskutera med start klockan 15.00 den 23 oktober på Karlavägen 100a. 

Emil, Hugo och Lovisa kommer att närvara, med Max-Igor som reserv. Josef 

ska informera stadsdelsförvaltningen om detta.  

Utöver det så har ungdomsrådet mottagit en inbjudan till Trygghets- och 

säkerhetskonferensen för Östermalm den 10 november mellan 9.00 och 15.00 

på Djurgårdsbrunnsvägen 10. Ungdomsrådet har tre intresserade personer 

(Vanja, Lovisa och Max-Igor) men Josef ska undersöka om det finns möjlighet 

att alla dessa kan delta. 

 

4. Mer om årsmötet. Richard går igenom verksamhetsberättelsen och styrelsen 

lämnar synpunkter på den. Stadgarna gås igenom och med det formerna för 

årsmötet. Richard lägger ut verksamhetsberättelsen på sociala medier efter att 

den reviderats enligt stadgarnas direktiv.   

 

5. Revidering av stadgar samt undantag? Ungdomsrådet har förstått att 

nämnden inte haft möjlighet att ta ställning till ungdomsrådets fråga som 

yttrades i protokollet 2017-09-20. Frågan handlade om att rådet såg ett behov 

av en ändring i stadgarna så att man ska kunna stå för omval till styrelsen 

även om man numera inte går i skola eller är bosatt inom stadsdelsområdet. 

Ungdomsrådet frågade även nämnden om att göra ett undantag från 

stadgarna för en styrelsemedlem i en sådan situation. Det kan alltså bli så att 

den person som stämmer in på redan nämnd beskrivning får sluta i styrelsen 



och i rådet, om nämnden inte godkänner undantaget.  

 

6. Vanjas fråga. Vanja lyfter det faktum att hennes skola har förbjudit elever från 

att inte äta skolmaten varje dag. Om de gör det så får de inte äta skolmat alls. 
Det lyfts att Vanja borde prata med Sveriges elevråd, eller möjligtvis 

Skolinspektionen, för att reda ut vad det är som gäller i anvisad situation.  
 

7. Kommande möten.  

Ungdomsforumet den 10 oktober klockan 15.00 på Humlanhuset 

Årsmötet den 18 oktober klockan 17.30 på Humlanhuset. Deltagande 

rekommenderas att dyka upp i förväg. 

Möte angående redan benämnd verksamhetsplan den 23 oktober klockan 

15.00 på adressen Karlavägen 100a i lokal femman. 

Trygghets- och säkerhetskonferensen klockan 9.00-15.00 den 10 november 

på Djurgårdsbrunnsvägen 10.  

 

8. Bordläggande av beslut. Styrelsen beslutar att se över rutinerna för den 

veckodag då ungdomsrådet ska ha sina möten, vi förlägger detta beslut till i 

samband med årsmötet den 18 oktober. 
 

9. Mötet avslutas. Mötet avslutas. 

 

 

Vidimerande 

 

 

______________________ 

Hugo Svensson 

 

 

______________________ 

Max Igor Kajanus 

Justerare 


